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1. Opening  

Nico heet een ieder van harte welkom op de algemene leden vergadering. 

 

2. Aanvullingen op de agenda 

 

3. Mededelingen en ingekomen stukken 

Allia Doorten (penningmeester) is ziek, Luuk Uineken zal haar vervangen in dit overleg. 

 

4. Bedankjes en jubilarissen 

Geert ten Brink, Ronald Dekens en Sybrand Veldman worden bedankt voor hun kordate 

optreden bij een ernstig voorval bij een medespeler.  

Roelie en Miranda stoppen met de Bijzondere Activiteiten Commissie en worden bedankt 

voor hun jarenlange inzet. 

Bianca Antonissen wordt bedankt voor haar inzet als ledenbeheerder. 

Sonja Visser wordt bedankt voor haar inzet als secretaris hoofdbestuur. 

Jubilarissen: Geert ten Brink, Wim Hoving, Johan Molema en Joël Veenstra. 

 

5. Notulen ALV 18-11-2022 

Geen opmerkingen, het verslag is vastgesteld. 

 

6. Financieel jaarverslag 

Luuk Uineken geeft een toelichting op het financieel jaarverslag. We hebben ingeteerd op 

onze liquide middelen ter hoogte van €15.769. Dit wordt veroorzaakt door diverse 

investeringen met betrekking tot renovatie hoofdveld, nieuwe dug-outs, oude naar KG, 

nieuwe reclamebordprofielen en 2 nieuwe verrijdbare doeltjes . Er zijn goede materialen 

aangeschaft en de duurzaamheid van het complex vraagt de nodige investeringen. 

Reacties: 

• Inkomsten AC zijn niet apart opgenomen in de begroting, dit was vorig ALV wel 

afgesproken. Reactie: volgend jaar wordt het weer apart opgenomen, daarbij nemen 



we niet alleen de AC apart op maar de inkomsten van alle acties worden apart 

vermeld. 

• Bij Liquide middelen staat €805,00, dit is een balanspost van vorig seizoen. 

• Wie ontvangt er wel trainingsvergoeding en wie niet? We hebben een sterrensysteem 

op basis waarvan 5 jeugdtrainers een vergoeding ontvangen. Het bedrag in de 

begroting is veel hoger dan deze vergoeding omdat hieronder ook de vergoedingen 

van de Trainer LEO1, Assistent Trainer LEO1 en Hoofd Opleidingen vallen. 

• Hoe is het bedrag voor de jeugdtrainers bepaald? HB heeft hier een voorstel voor 

gemaakt op basis van het sterrensysteem.  

 

7. Kascommissie 

Carla Christ geeft aan dat alles is gecontroleerd. Het advies van de kascommissie is een 

beter overzicht te geven in de trainers vergoedingen.  

De kascommissie gaat akkoord en de ALV geeft decharge aan de penningmeester. 

Nieuwe kascommissie: Carla Christ, Lauren Hidding en Melissa de Jong(reserve). 

De jaarstukken zijn hiermee goedgekeurd en wordt aan het bestuur decharge verleend voor 

het gevoerde beleid over de het seizoen 2022/2023. 

 

 

8. Jaarverslag seizoen 2022-2023 

Er zijn geen vragen of opmerkingen, het jaarverslag is vastgesteld. 

 

9. Plannen/aandachtspunten seizoen 2023-2024 

 

• Stand van zaken verkeersveiligheid 

Peeloërweg wordt voor het gedeelte binnen de bebouwde kom van de Gemeente Assen een 

30 km zone en er worden verkeerswissels aangelegd. Er is lang gepraat en het resultaat is 

gering. Met name omdat de ingang van vvLEO niet binnen de 30 km zone valt. Reden 

hiervoor is dat de ingang buiten de bebouwde komt ligt, de wettelijke minimale snelheid is 

dan 60 km/h. 

• Vervanging kunstgras 

Dit is een forse ingreep en gaat nog even duren, waarschijnlijk pas in 2025. 

• Inrichting terrein 

Er wordt een concept tekening getoond met een voorstel voor een nieuwe inrichting van het 

terrein. Belangrijkste voorgestelde aanpassingen zijn: het pupillenveld wordt opgeheven, 

deel van dit veld wordt parkeergelegenheid, daarnaast zijn nu ingepland een fietsenstalling 

en een pannakooi. Om het verlies van het pupillenveld te compenseren wordt het achterste 

grasveld een kunstgrasveld met verlichting. Er komt een vaste opstellocatie voor 

hulpdiensten en een centrale doelenopslag. 

Planning voor dit alles is sowieso niet eerder dan 2025.  



 Reakties: 

• wat zullen de kosten voor ons zijn? Huur zal omhoog gaan. 

• Er is nog ruimte op het PV; misschien is het mogelijk dat hier een klein 

kunstgrasveldje voor de jongsten komt? 

• Is het mogelijk dat de tekening op de website wordt geplaatst zodat iedereen ideeën 

kan doorgeven? We gaan met de gemeente overleggen of we de tekening op de 

website mogen plaatsen. 

Verduurzaming 

Sinds 2020 zitten we met de gemeente aan tafel over verduurzaming. Het is een taai project 

wat veel aandacht vraagt. Op dit moment is er discussie met de gemeente over wat 

eigendom is van wie. Dit is niet in het archief terug te vinden.  

Reactie: De kantine is door vvLEO gebouwd, laat de gemeente maar aantonen dat ze de 

kantine van vvLEO hebben overgenomen. 

 

10. Verkiezingen 

Er is een noodkreet uitgegaan omdat het Dagelijks Bestuur niet herkiesbaar is, de Jeugd 

Organisatie steeds kleiner wordt en ook overige commissies kampen met krapte in 

vrijwilligers. De noodkreet heeft 6 reacties opgeleverd, met 4 personen is reeds een gesprek 

geweest. Daarnaast is er een kandidaat voorzitter opgestaan, dit is Björn van Dalen. 

Voorwaarde van Björn is dat er een goed team is om samen de klus mee op te pakken. Björn 

heeft een voorstel voor een aanpassing in de organisatie en licht dit toe in de ALV. 

Het nieuwe Dagelijkse Bestuur wordt in stemming gebracht: 

• Björn van Dalen: voorzitter 

• Ruben Hoogstraten: penningmeester 

• Thea Harmelink: secretaris 

De ALV stemt unaniem in met het nieuwe DB. 

Björn neemt de hamer over. 

Er zijn nog open plekken in het organisatieschema, als er mensen zijn die interesse hebben 

dan horen we dat graag.  

Voorstel is het schema op de website te plaatsen en de open functies te voorzien van een 

profiel. 

 

11. Begroting 2023-2024 

Luuk Uineken geeft een toelichting op de begroting 2023-2024 

Het hoofdbestuur vraagt de ALV akkoord te gaan met een contributieverhoging. Reden is dat 

de verhoging van vorig ALV nog niet volledig is doorgevoerd en daarnaast een 

inflatiecorrectie. De ALV stemt in met een contributieverhoging van 5% per 1 januari 2024 

voor alle leden.  

 



Hiermee komen de bedragen op: 

  maand maand afgerond  

  was wordt maand jaar 

t/m 6 jaar Kabouters  €      7,10   €      7,46   €      7,45   €    89,40  

7 t/m 9 jaar Jeugd  €    13,34   €    14,01   €    14,00   € 168,00  

10 t/m 13 jaar Jeugd  €    15,82   €    16,61   €    16,60   € 199,20  

14 t/m 18 jaar Jeugd  €    17,17   €    18,03   €    18,05   € 216,60  

Senioren Senioren  €    21,47   €    22,54   €    22,55   € 270,60  

Senioren 7*7 Senioren  €    15,01   €    15,76   €    15,75   € 189,00  

Niet spelend lid Geen KNVB  €    11,68   €    12,26  €    12,25   € 147,00  

Oldstars Geen KNVB  €    11,68   €    12,26  €    12,25   € 147,00  

Donateur Geen KNVB      
 

Deze contributie is inclusief wedstrijdkleding. 

 

Rondvraag 

• Kantinebezetting: is het mogelijk dat er ook op zondag een kantinebezetting komt. 

Bijvoorbeeld de teams op zaterdag ook op de zondag inzetten? 

Marlies: op de zaterdag gaat het nu prima, de zondagbezetting is nu nog niet 

geregeld. We kunnen wel openen/sluiten maar kunnen hier niet staan. We zullen een 

oproep moeten doen naar vrijwilligers.  

 

• Trainersvergoeding: er zou voor alle trainers als minimum een onkostenvergoeding 

moeten zijn, het moet een trainer geen geld kosten. Het hoofdbestuur zal op basis 

van het sterrensysteem passende vergoedingen afspreken waarbij gelet wordt op 

ervaring en opleiding.  
 

• Is het een idee de nieuwe overkapping op het PV groter te maken dan alleen de 

fietsenstalling? Wordt meegenomen in de inrichtingsplannen door Luuk en Nico. 

 

 

• Wanneer gaat de nieuwe organisatie (schema Björn) in? Zo snel mogelijk maar de 

overgang moet wel goed geregeld worden. In ieder geval vóór seizoen 2024-2025, 

maar waar mogelijk eerder. 

 

• Voorstel een kennismaking te organiseren met alle nieuwe commissies. Dit wordt 

opgepakt door het hoofdbestuur. 

 

Björn bedankt een ieder voor de aanwezigheid en sluit de vergadering. 

 


